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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:369 Kriminellas utnyttjande av taxitjänster för brottsliga ändamål

Den senaste tidens rapportering visar på en oroande trend där taxibilar allt 
oftare används som hjälpmedel i samband med grova brott. Flera fall har 
dokumenterats där gärningsmän har använt taxi för att transportera sig till eller 
från brottsplatser, bland annat i samband med dödsskjutningar och andra 
allvarliga incidenter. Dessutom har taxibilar utnyttjats för att transportera vapen 
och narkotika, både inom Sverige och över gränserna.

Denna utveckling är inte bara ett hot mot allmänhetens säkerhet utan också en 
allvarlig belastning för taxibranschen, där förare riskerar att ofrivilligt dras in i 
kriminell verksamhet. Trots att bolag som Taxi Stockholm har infört 
säkerhetsåtgärder som kameror och larm, och arbetar nära polisen, kvarstår 
utmaningarna.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att motverka att taxitjänster utnyttjas 
av kriminella, och hur kan regeringen stödja taxibranschens säkerhetsåtgärder 
och samarbete med polisen för att skydda taxiförare från att ofrivilligt bli 
indragna i kriminalitet? 

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-04
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


